### 招收 2020-2021 年度新生流程

2019年9月至11月申請人向 教育局遞交「幼稚園入學註冊證」申請



如申請人在遞交申請時已提供全部所需 資料及證明文件,教育局一般可在六至 八個星期內完成審核並以郵遞方式發放 「註冊證」給合資格申請人 2019年9月9日開始 本園派發招生資料及入學申請表並於 網頁上載相關資料 (派發及收回報名表數量不設上限)



2019 年 10 月 2 日至 10 月 19 日 遞交入學申請表到本園



## 2019年11月2日 接見新生

#### 收牛準則:

- 觀察兒童表現
- 申請人的兄/姊現就讀本園
- 已領洗天主教學生
- 就近入學,方便家長接送
- 父母/兄姊為本園校友
- 如申請全日班,有家庭需要之申請 人可獲優先考慮(如:雙職家庭)



2019年11月中旬 郵寄「學位申請結果」



# 2020年1月9日至11日 新生註冊

提交「註冊證」並繳交註冊費。 (註冊費會於 2020 年 9 月份退還。 若於註冊後退學者,已繳交之註冊費 將不獲退還。)



### 2020年5月

致函通知家長到校辦理入學事宜:

- 繳交 2020-2021 上學期書簿雜費
- 購買夏季校服
- 拍攝學生相片

### 2020-2021 student recruitment rundown

Apply for the "Kindergarten Admission Registration Card" from the Education Bureau during September to November 2019



If the applicant has provided all the required information and supporting documents at the time of submitting the application, the EDB can normally complete the review within six to eight weeks and issue a "Registration Certificate" to the Eligible Applicant by post.

Beginning September 9, 2019
The school distributes enrollment materials and application forms and uploads relevant information on the website.

(There is no upper limit on the number of dispatches and receipts)



October 2 to October 19, 2019 Submit the application to the school



November 2, 2019

Interviewing new students

Admission criteria:

- Observing children's performance
- Applicant's brother / sister is currently enrolled in the park
- Baptized Catholic students
- Admission to the nearest school, convenient for parents to pick up and drop off
- Parents/brothers are alumni of the park
- Applicants with family needs can be given priority if applying for full-time classes (eg working parents)



Mid-November 2019 Mailing " application results"



January 9-11, 2020

New student registration

Submit a "Registration Certificate" and pay the registration fee.

(The registration fee will be refunded in September 2020.

If withdrawal of study, the registration fee paid will not be refunded. )





The school will be writing to inform parents to go to the school to apply for admission:

- Pay 2020-2021 I<sup>st</sup> semester book and miscellaneous fees
- Buy summer uniforms
- Photographing student photos

